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香 港 教 育 研 究 所 
Hong Kong Institute of Educational Research 

 
 

 
 

 
請把功課郵寄至香港教育研究所（地址：新界沙田香港中文大學何添樓 2 樓 204 室）或可把功課投入本所設於

何添樓正門外的「 公文收集箱 」。 

Kindly send your assignment to our office (Address: Hong Kong Institute of Educational Research, The Chinese 
University of Hong Kong, Room 204, 2/F., Ho Tim Building, Shatin, N.T.) by mail or put your assignment into 
the “Collection Box K1” located on G/F., Ho Tim Building or the “Collection Box” located outside the main 
entrance of Ho Tim Building. 

 

題目 Title：   
 
 
 

 

 

Student Name : 
學員姓名 

Lecturer Name : 
講師姓名 

 

Programme Title 
課程名稱 

: 

   幼稚園校長證書課程 (CKGP-03-21/22)   
 
 
 

 

Module Code & Title : 
單元編號及名稱 

 

Date : 
日期 

 

範疇 : 

 

功課封面頁 Assignment Cover Sheet 

此功課封頁可於本課程網頁下載。This Assignment Cover Sheet can be downloaded from the programme website 
(http://www.fed.cuhk.edu.hk/hkier/ckp). 
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I declare that the assignment here submitted is original except for source material explicitly acknowledged. I also
acknowledge that I am aware of University policy and regulations on honesty in academic work, and of the disciplinary
guidelines and procedures applicable to breaches of such policy and regulations, as contained in the website 

 
 

本 人 聲 明 ， 除 明 確 註 明 來 源 的 資 料 外 ， 現 提 交 的 作 業 是 本 人 的 原 創 。 本 人 並 確 認 本 人 知 道 在 網 

址 ＜ h t t p : / / w w w. c u h k . e d u . h k / p o l i c y / a c a d e m i c h o n e s t y / ＞ 所 載 的 大 學 有 關 學 術 著 作 誠 信 的 政 策 及

規 則 ， 及 適 用 於 犯 規 事 例 的 紀 律 指 引 及 程 序 。  

學術著作誠信 
大學教育基本目的之一是培養獨立思考能力，所以學生絕對不應抄襲他 

人之著作或論點，作為自己的論著。任何形式之抄襲，與在考試時作弊同樣 

嚴重，須依大學學則加以處分。 
 

抄襲 

抄襲是意圖抄襲他人之著作 (特別是他人的著述)，亦包括網上資料，作 

為自己的論著。 

最明顯及公然的抄襲是將出版物的整篇文章、整節、整段或整句句子抄 

錄而不加詳明。但即使只抄襲數字或意譯 (沒有實際抄錄任何文字)  而未註 

明資料來源，亦可構成抄襲。有時學生並非蓄意抄襲，只因他們沒有留意有關規

則。若資料是有出處的，便必須加上適當的引號及註明。學生須瀏覽大 

學網址：<http://www.cuhk.edu.hk/policy/academichonesty>，以得悉在註明資料來

源方面的詳細指引及例子。 
 

 
 

Student MUST sign on this declaration statement and submit it together with the assignment: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                   CKGP-03-21/22 
Name 姓名   Programme Title 課 程 名 稱  

範疇     
Module Code 單元編 號   Module Title 單元名 稱  

Signature 簽名   Date 日期  

Attention is drawn to University policy and regulations on honesty in academic work, and to the 
disciplinary guidelines and procedures applicable to breaches of such policy and regulations. 
Details may be found at http://www.cuhk.edu.hk/policy/academichonesty/ . With each 
assignment, students will be required to submit a statement that they are aware of these policies, 
regulations, guidelines and procedures. 


